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Z A P I S N I K 

sa 110. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 5. listopada 2018. u maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 

 

Nazočni: Ivica Knežević, gradonačelnik, Katarina Mihelčić, zamjenica gradonačelnika, 

Gordana Piskač, pročelnica JUO, Đulio Jusufi, voditelj Odsjeka za financije i proračun, Indira Rački 

Joskić, ravnateljica Narodne knjižnice i čitaonice Delnice, Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za 

komunalni sustav, imovinu, prostorno uređenje i promet, Iva Žagar, direktorica „Risnjak – Delnice“ 

d.o.o., Petar Hrg, direktor Turističkog ureda TZ Grada Delnica, Dražen Rački, zapovjednik JVP Delnice, 

Davorin Klobučar, direktor GSC Delnice, Nikolina Ćuić Muhvić, voditeljica Ureda gradonačelnika, 

Klaudija Kumpar, tajnica gradonačelnika. 

Ispričali izostanak: Zvezdana Jerković, Mirna Janeš, Alen Udovič umjesto kojeg sjednici 

prisustvuje Davorin Klobučar. 

 
 

IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ 

 

NIKOLINA ĆUIĆ MUHVIĆ 

- Poslovi po završetku sjednice Gradskog vijeća, izrada bilješke za točke koje su skinute s 

dnevnog reda i one koje nisu donesene.  

- Dogovor s predsjednikom Gradskog vijeća oko pripreme tematske sjednice i iduće radne 

sjednice Gradskog vijeća. 

- Poslovi vezani uz gruntovnicu, ukidanje javnog dobra. 

- Izrada brisovnog očitovanja. 

- U dogovoru s ravnateljicom Doma zdravlja Delnice, poslan je dopis njihovoj pravnoj službi da 

se krene u rješavanje imovinsko pravnih odnosa na objektu ambulante u Brodu na Kupi. 

- Pisarnica je izlučivala arhivsku građu s Odsjekom za proračun i financije. 

- Službene novine Grada Delnica poslane su u Središnji digitalni ured. 

- Izrađivana su rješenja za novorođenčad. 

- Izrađene su izjave o zaštiti osobnih podataka za Socijalno vijeće i komisije za stipendije. 

- Aktivnosti vezane uz izmjene i dopune Odluke o socijalnoj skrbi. Radit će se i na popisu svih 

isplaćenih socijalnih naknada od 2014. godine do danas kako bi se krenulo na upise zabilježbi 

dužnika.  

- Izrađena je odluka i dopisi vezano uz odluku Gradskog vijeća o JVP. 

- Sukladno traženju nadležnih, a vezano uz dopis Radija „Gorski kotar“ na temu portira u zgradi 

gradske uprave organizirat će se sastanak. 

- Odgovor za zahtjev za pravo na pristup informacijama. 

- Usklađivanje odnosno dorada Statuta nakon nadzora UDU. 

- Radi se na pripremi savjetovanja s javnošću kao i organizaciji sastanka na temu lokalne 

strategije. 

- Informacija: Program „Zaželi“ zaživio je 3. rujna, imamo 12 zaposlenih žena koje pokrivaju 80 

korisnika (11 u Crnom Lugu, 3 u Razlogama, 1 u Dedinu, 3 u Zalesini, 5 u Lučicama, ostali u 

Delnicama). Dobiveni su i zahtjevi van našeg područja. Na sastanku s ravnateljicom Narodnog 

učilišta u Rijeci dogovorena je edukacija za njegovateljice koja bi se iduće godine održala u 

Delnicama, a uključile bi se još i općine Skrad, Ravna Gora i Fužine. 



 

GORDANA PISKAČ 

- Ishođenje rješenja za formiranje parcele groblja, očekujemo provedbu u katastru. 

- Rad na izradi nove Odluke o komunalnoj naknadi koja ide na javno savjetovanje i mora se 

donijeti do kraja studenog. 

- Odgovoreno je na upit za cestu Radočaj. 

- Nastavno na molbu g. Livaića za rušenje stabala u blizini njegove kuće, pokušavamo doći do 

ovlaštene osobe. Gospodin se ne javlja ali je usmeno rekao da će njegovo mišljenje biti na tragu 

toga da se stabla ne ruše. Pronalazimo način kako gospodinu Livaiću pomoći.  

- Ponuda za grijane žljebove na kuglani je dobivena, potrebno je napraviti aneks. 

- Dogovor radova na okućnici (Padavić). 

- Izdavanje posebnih uvjeta gradnje prema pristiglim zahtjevima. 

- Sanacija odlagališta: Trenutno se izrađuje glavni projekt za ishođenje građevinske dozvole 

obzirom da je prethodni projekt napravljen 2010. godine, a u međuvremenu su se stvari 

promijenile i treba izraditi novi. Elaborat o potrebi procjene utjecaja na okoliš je napravljen, na 

stranicama je ministarstva, čeka se izdavanje mišljenja da bi dali upit za ispravnu primjenu 

direktive EU. Bit će tijesno s rokovima za prijavu za sredstva EU za sanaciju odlagališta. Još 

uvijek nismo dobili niti Odluku niti ugovor o tome da se zemljište daruje Gradu, a to nam treba 

za ishođenje građevne dozvole. 

- Potrebno je odgovoriti na upit JU „Priroda“ kojim traže prijedloge za radove koji bi se odvijali  

na našem području u zaštićenim dijelovima prirode uključivo i Natura 2000 kojom je 

obuhvaćeno cijelo naše područje (osim građevinskog). 

- Radovi na kuglani. 

- Azbest se odvozi drugi tjedan. 

- S predstavnicima Hidrometeorološkog zavoda obiđen je teren vezano za postavu kišomjera. 

Izabrali su nekoliko lokacija: zemljište kod Osnovne škole u Brodu na Kupi, prostor 

nekadašnjeg kampa i lokacija u Gustom Lazu. Predsjednik MO Brod na Kupi, Davorin 

Klobučar, smatra da je za takve akcije potrebno kontaktirati mjesni odbor te moli gradsku 

upravu da to i čini. Nadalje, pita da li se što učinilo glede kuće u Brodu na Kupi, Zrinska 4. 

Naime taj objekt ugrožava prolaznike, radi se o javnoj prometnici i moguće je da će se nešto 

dogoditi. Davorka Grgurić: Građevinskoj inspekciji treba prijaviti kuću koja je u derutnom 

stanju, naš komunalni redar proslijedio je dopis nadležnima. 

- Davorin Klobučar navodi da je razgovarao s direktorom Komunalca vezano uz nestanak vode. 

Direktor je predložio da djelatnici Komunalca istraže da li cijevi puštaju. Navodi i da je 

prisustvovao zboru građana Gučeg Sela i Grbajela na kojem je zaključeno da je potrebno obaviti 

razgovor s Komunalcem u smislu da preuzmu obvezu održavanja vodovoda dok se ne priključe 

na sustav.  

 

DAVORIN KLOBUČAR 

- Sastanci u resornim upravnim odjelima PGŽ. 

- Sastanak sa Savezom športske rekreacije PGŽ glede zajedničkih projekata. 

- Vrše se pripremni radovi za predstojeću ski sezonu na Platku. 

- Pospremljeni su rekviziti s teniskog igrališta u Delnicama, maknuta je podloga u 

multifunkcionalnoj dvorani. 

- Na terasi pored bazena postavlja se ograda. 

- Preuzimanje lovačko trofejnog oružja koje je donirano Kaštelu Zrinskih i vraćanje vlasnicima. 

- Svi su objekti u funkciji. 

 

DRAŽEN RAČKI 

- Intervencija na gašenju velikog požara barake u Podgori. 

- Odrađena je nastava na temu aparata za disanje, podjele karakteristika te vježbe s aparatima. 

- Uređenje prostorija, krečenje kluba i radovi na fitnes prostoriji na tavanu. 

- Na zamolbu zamjenice gradonačelnika obavljena je vožnja djece u Staru Sušicu. 

- Radovi za advent. 

- Odlazak na proslave DVD-ova i Županijsko takmičenje. 



 

PETAR HRG 

- Održan je inicijalni sastanak po pitanju izrade Akcijskog plana razvoja ciklo turizma PGŽ. Kao 

primjeri kvalitetnog označavanja biciklističkih ruta istaknute su naše oznake i naša aplikacija je 

navedena kao jedna od posjećenijih.  

- Završava se medija plan. 

- Dogovori vezani uz programe za advent. 

- Poslani su dopisi kojima tražimo sastanke u Hrvatskim autocestama, Hrvatskim željeznicama i 

Petrolu kako bi se provjerile mogućnosti podjele promotivnog materijala. 

- Što se tiče upita JU „Priroda“ poslat će im se naši prijedlozi ali treba reći da smo napravili Idejni 

projekt Japlenškog vrha i usprkos tome, primjerice, već dvije godine stoje srušene table.  

- Bilježimo porast noćenja za 15 % odnosno 3000 noćenja više nego prošle godine. Ukupno 

imamo u period od 1. do 9. 2018. godine zabilježeno 24.000 noćenja. 

 

IVA ŽAGAR 

- Pripremljene su šihterice za obračun plaća i izrađene fakture za usluge. 

- S računovodstvom se priprema Plan za iduću godinu. 

- Administrativni poslovi. 

- Groblja se kose, čiste, orezuju se stabla. 

- Na mrtvačnici u Delnicama i Crnom Lugu dodani su novi snjegobrani, slijedi popravak 

nadstrešnice. 

- Odrađene su početne pripreme za prodaju cvijeća povodom blagdana Svih Svetih. 

- Košnja površina na Potoku. 

- Farbanje bačvi koje će poslužiti za odlaganje smeća na odmorištima. 

- Organizirano je dežurstvo za čišćenje smeća u nedjelju i dežurstvo za potrebe prikazivanja filma 

Rasima Karalića u Radničkom domu. 

 

DAVORKA GRGURIĆ 

- Sastanak stanarima zgrade Radnička 6, Lučice i dogovor oko prodaje stanova. 

- Rad na Programu raspolaganja poljoprivrednim zemljištem. 

- Komunalna naknada – računi, ovrhe i rješavanje po žalbama. 

- Prometno redarstvo. 

- Odluka o prihvaćanju odluke o izmjenama i dopunama zaštite kućanstva od zaraznih bolesti. 

- Dezinsekcija i deratizacija u romskom naselju u Dedinu. 

- Poslana je informacija za radnu skupinu prema Zakonu o zaštiti životinja. 

- Prometno rješenje i popis znakova za Lovačku ulicu. 

- Popis javne rasvjete i nalog za održavanje. 

- Rješavanje prometnog rješenja na križanju Zrinske i Frankopanske ulice. 

- Radovi na Lovačkoj ulici se nastavljaju, danas se asfaltiraju nogostupi. Napravljen je i spoj 

Lovačke ulice i Ulice kralja P. Krešimira, postavljeni su ivičnjaci, slijedi široki iskop i planiranje 

za postavu asfalta. 

- Asfaltirano je 650 m ceste u Podgori. 

- U Donjem Požaru i Kaliću je izvršena zamjena materijala i popravak makadam ceste. 

- Čišćenje propusta i obodnih kanala. 

- Na cesti Razloge počeli su pripremni radovi, slijedi skidanje asfalta te asfaltiranje. 

- Nastavak radova na Kuglani. 

- Napravljen je široki iskop na Potoku, šahta za odvod, planiranje terena, asfaltiranje, izvedba 

ograde za vidikovac na slapu. 

- Ponuda za zvučne signale za semafore iznosi više od 100.000 kuna. 

- Rješenja za komunalni doprinos. 

- Dogovor za odvoz azbesta drugi tjedan. 

- Dobivene su ponude i dat će se nalog za odvoz građevnog materijala iz Broda na Kupi. 

- Izlučivanje arhivske građe. 

 

 



INDIRA RAČKI JOSKIĆ 

- Povodom Dječjeg tjedna i Tjedna cjeloživotnog učenja Knjižnicu su posjetili učenici Osnovne 

škole s kojima smo radili, a organizirana je i edukativna radionica koju će voditi gospođa Ankica 

Brekalo. Radionica je besplatna za korisnike. 

- Odrađuje se program za poticanje čitanja u prirodi.  

- Planirani su programi za „Mjesec knjige“. 

- Obrada novih knjiga. 

- Traženje zapisa za zavičajnu zbirku. 

- Odradila se emisija „Čitateljski kutak“, radilo se s mladima s posebnim potrebama, a dostavljena 

je literatura štićenicima Doma za stare i nemoćne. 

 

ĐULIO JUSUFI 

- Pripreme za tromjesečne financijske izvještaje, knjiženja i pregledi. 

- Do 10. 10. mora se izraditi objedinjeno izvješće po kreditnim zaduženjima. 

- Priprema javnog poziva za drugi krug mjera poduzetništva. 

- Prisustvovanje seminaru u Infoprojektu (rad na aplikacijama). 

- Aktivnosti uz izradu tabli za projekt u Crnom Lugu. 

- Dopuna izvješća za Crni Lug prema Ministarstvu turizma. 

- Dokumentacija i dostava financijskog plana za proračunske korisnike. 

- Rad na unosu podataka za Program „Zaželi“. 

- Rješavanje žalbi na porez na kuće za odmor. 

- Izlučivanje arhivske građe.  

 

 

Dovršeno u 8,40 sati. 

 

 

Tajnica gradonačelnika      Gradonačelnik 

Klaudija Kumpar      Ivica Knežević, dipl. iur. 

 


